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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katali n
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Hogyan segíti a minisztérium a gyógyszeripari munkahelyek megteremtését? „címmel a

Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Székely Tamás miniszter úrhoz . A kérdésre

a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A „salátatörvény” 2008 . december 15-i elfogadását követően azok a gyógyszercégek, akik eleget

tesznek az iparág specifikus adó- és járulékfizetési kötelezettségének, a befizetett összeg 20

százalékáig 2010-t ől visszatérítést kaphatnak, amennyiben K+F-re költenek. A jelenlegi helyzetben a

gyógyszeripar húzóágazat lehet a magyar gazdaság fellendülésében .

Milyen konkrét további lépéseket tervez a kormány annak érdekében, hogy a magyar gyógyszeripa r

valóban tudja k+f befektetéseit növelni valamint képes legyen munkahelyeket és hozzáadott értéke t

teremteni?



Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . december

Dr. Kupper András
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